

[Texte]

ty in the last session and I think in cases where he had to substitute for the Chairman, he did an excellent job and for that reason I would propose Mr. Pearsall for that position.

Mr. Munro: Do we have some notion that Mr. Pearsall will accept these onerous tasks?

Mr. Anderson: Mr. Chairman, I have spoken with Mr. Pearsall and he has accepted the position with . . .

An hon. Member: We have a sworn affidavit to that effect.

The Chairman: Will you show that as exhibit 1?

Mr. Anderson: Yes.

Mr. Hogan: I second that motion.

The Chairman: It has been proposed by Mr. Anderson and seconded by Mr. Hogan that Mr. Jack Pearsall be elected Vice-Chairman.

Are there any other nominations?

Motion agreed to.

The Chairman: Mr. Pearsall is duly elected Vice-Chairman of this Committee.

The next item is the formation of the steering committee. By the way, right after this little committee meeting, I would like the members of the steering committee to stay here for a very urgent discussion.

The motion is: the subcommittee on agenda and procedure be composed of four members of the Liberal Party including the Chairman, two members of the Progressive Conservative Party, one member of the New Democratic Party and one member of the Social Credit Party to be appointed after the usual consultations with the whips of the various parties.

• 1020

Do you agree to that motion?

Mr. Munro: Two, two and one.

The Chairman: Two, two and one.

Mr. Munro: That is one Liberal, two NDP and two Tories.

The Chairman: Four members of the Liberal Party, including the Chairman; so that is really three—the Chairman is always impartial.

Mr. Anderson: That is why he is Chairman.

The Chairman: That is right. Well, it was that way, anyway, during the last session.

So do I have a proposer for that motion?—proposée par M. Cyr—seconded by Mr. Munro.

Motion agreed to.

The Chairman: Now the next item is a motion to—visant à l'impression des copies des procès-verbaux et témoignages—Committee prints—usually it was 1,000 copies of the Minutes of Proceedings and Evidence of this Committee.

Mr. Crouse: Could I ask, Mr. Chairman, of you or our secretary, if the 1,000 we printed last year was adequate? Was it excessive or was it close to what we required?

[Traduction]

au cours de la dernière session et je crois qu'il les a très bien remplies; donc, pour cette raison, je propose que M. Pearsall soit nommé à ce poste.

M. Munro: Avons-nous l'assurance que M. Pearsall acceptera ces lourdes tâches?

M. Anderson: Monsieur le président, j'en ai discuté avec M. Pearsall et il a accepté le poste avec . . .

Une voix: Nous avons reçu un affidavit à cet égard.

Le président: Est-ce que vous le présenterez comme pièce à l'appui numéro 1?

M. Anderson: Oui.

M. Hogan: J'appuie cette motion.

Le président: Il a été proposé par M. Anderson, appuyé par M. Hogan, que M. Jack Pearsall soit élu vice-président.

Y a-t-il d'autres mises en candidature?

La motion est adoptée.

Le président: M. Pearsall est dûment élu vice-président de ce Comité.

L'article suivant est la création d'un comité de direction. A ce propos, tout de suite après cette petite réunion de comité, j'aimerais que les membres du comité de direction restent pour une discussion de nature urgente.

La motion se lit comme suit: que le sous-comité du programme et de la procédure, composé de quatre membres du parti libéral, dont le président, de deux membres du parti progressiste conservateur, d'un membre du nouveau parti démocratique et d'un membre du parti crédit social soit créé après les consultations normales avec les whips des partis en question.

Acceptez-vous cette motion?

M. Munro: Deux, deux et un.

Le président: Deux, deux et un.

M. Munro: C'est-à-dire un libéral, deux néo-démocrates et deux conservateurs.

Le président: Quatre députés du parti libéral, y compris le président; en réalité, cela en fait trois . . . le président est toujours impartial.

M. Anderson: C'est pourquoi il est président.

Le président: Parfaitement. Enfin, c'était du moins la situation lors de la dernière session.

Quelqu'un veut-il bien proposer cette motion? Moved by Mr. Cyr . . . appuyé par M. Munro.

La motion est adoptée.

Le président: Nous avons ensuite une motion pour . . . print copies of Minutes of Proceedings and Evidence . . . d'habitude, nous imprimons 1,000 exemplaires des procès-verbaux et témoignages de notre Comité.

M. Crouse: Monsieur le président, notre secrétaire ou vous-même pourriez-vous nous dire si les 1,000 exemplaires imprimés l'an dernier étaient suffisants? Cela dépassait-il le chiffre nécessaire ou s'en rapprochait-il?